
 
Vastaus valtuutettu Ville Ekroosin ym. aloitteeseen sotekiinteistöjen strategiasta 
 
Kaupunginvaltuusto 16.04.2024 § 17  
  
 
 

Kokouksessa jätettiin valtuutettu Ville Ekroosin ym. 16.4.2024 allekirjoitettu ja 
päivätty aloite sotekiinteistöjen strategiasta. 

 
 Liite 

- valtuutettu Ekroosin aloite 
 

Ehdotus Kaupunginvaltuusto lähettää aloitteen kaupunginhallitukselle valmistelua varten. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Kansliapäällikkö Hanna Höglund, 019 2203 212 
 
Kaupunginhallitus 06.05.2024 § 134  
  

Asian jatkokäsittely. 
 
Liitteenä  
- valtuutettu Ville Ekroosin aloite sote-kiinteistöjen strategiasta 
 
Sosiaali- ja terveyspalveluiden sekä pelastustoimen järjestämisvastuu siirtyi 
kunnilta hyvinvointialueille vuoden 2023 alusta alkaen. Hyvinvointialueet ovat 
velvoitettuja vuokraamaan nykyiset sote- ja pela-kiinteistöt 3+1 vuotta eli vuoden 
2025 loppuun saakka, ellei hyvinvointialue käytä vuoden jatko-optiotaan. 
Jatkossa kunta kiinteistöjen omistajana toimii kilpailluilla markkinoilla. Jotta 
kilpailu yksityisten toimijoiden kanssa on tasavertaista, tulee kuntien omistamat 
sote- ja pela-kiinteistöt olla jatkossa yhtiömuodossa (pl. kiinteistöjen osat). Sote-
kiinteistöjen vuokraamiseen ja yhtiöttämisvelvoitteeseen liittyy useita 
huomioonotettavia asioita, joiden selvittäminen on aloitettu kaupunginkansliassa 
helmikuussa 2024.  
 

Ehdotus Sote-kiinteistöjen strategian tekemiseksi Kaupunginhallitus valtuuttaa 
kansliapäällikön tilaamaan tarpeelliset selvitykset liittyen sote-kiinteistöjen 
yhtiöittämiseen ja vuokraamiseen hyvinvointialueelle. 
 

Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
Lisätiedot Kansliapäällikkö Hanna Höglund, 019 2203 212 
 
Kaupunginvaltuusto 14.05.2024 § 21    
201/00.01.06/2024    
 
 Liite 

- valtuutettu Ekroosin ym. aloite 
 

Ehdotus Kaupunginhallitus ehdottaa kaupunginvaltuustolle,  
 
1. että sote-kiinteistöjen strategian tekemiseksi kaupunginhallitus valtuuttaa 
kansliapäällikön tilaamaan tarpeelliset selvitykset liittyen sote-kiinteistöjen 



yhtiöittämiseen ja vuokraamiseen hyvinvointialueelle ja  
 
2. että valtuusto katsoo aloitteen loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Kaupunginvaltuusto päätti 
 
 1. että sote-kiinteistöjen strategian tekemiseksi kaupunginhallitus valtuuttaa 
kansliapäällikön tilaamaan tarpeelliset selvitykset liittyen sote-kiinteistöjen 
yhtiöittämiseen ja vuokraamiseen hyvinvointialueelle; ja  
 
2. että valtuusto katsoo aloitteen loppuun käsitellyksi. 

 
     Liite §:ään 21 
Lisätiedot Kansliapäällikkö Hanna Höglund, 019 2203 212 
 


